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Trochu víc se usmívám…

Úspěšný den, velice
děkuji za pozornost ! 

Je důležité, že jste přišli
volit !  Díky



Ahoj, jsem 
fyzik
s úspěšně složenými
bakalářkami.

Pocházím ze Slezska, 4. rokem
už pobývám v Praze.
Někteří mě znáte i třeba 
ze sboru MFF Sebranka.

Jako zástupce studentů teď ve
studentské komoře AS fakulty
prosazuji NAŠE zájmy.

V minulém období nefungovala
ideálně komunikace mezi
zástupci ve SKASu fakulty a
univerzity, toto se pokusím
napravit.

Věřím, že i tak obrovský kolos,
jakým Univerzita Karlova je, se
může posunovat vpřed.


